

## TABLE OF CONTENTS

### 目 录

**Intravascular Hemolysis and Athletes Biological Passport-Comment on a Positive Data**  
(血管内溶血与运动员生物护照: 一例阳性结果分析)

G. X. WU, B. H. YUE.....115

**Research and Analysis on the Metrology of a Class of Sports Core Periodicals in China**  
**in the Past Decade**  
(近十年我国体育一类核心期刊计量化研究分析)

M. Y. HAN.....124

**Monthly Bulletin of Diligence Sports, Text Parsing for School Sports Article**  
(《勤奋体育月报》小学体育类载文的文本解析)

F. WANG.....131

**Cognitive Research on the Improvement of the Basketball, Football and Volleyball Teams in China**  
**from the Perspective of System Theory**  
(系统论视角下我国“三大球”队伍水平提升的认知研究)

L. Y. YAN, F. Q. JIAO, Y. L. ZHAO.....139

**Present Situation and Question Research on Jinan Square Dance Development**  
(济南市广场舞的发展现状和问题研究)

X. SUN, X. Q. WANG.....144

**Research on the Innovation of Talents Training Model of Wushu and Traditional National Sports in**  
**Colleges and Universities**  
(高校武术与民族传统体育专业人才培养模式创新研究)

D. YAN, L. J. WEI, X. M. WANG.....153